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VERSLAG GEBIEDSTAFEL 

Betreft overleg: Algemene ledenvergadering Gebiedstafel Buitengebied 
Datum overleg: 15 december 2022, aanvang 19.30 uur 
Plaats overleg: De Niervaert (Molenvliet 7, Klundert) 
Voorzitter: Wim Rijnart 
Aanwezig: Ronald van de Stroom, Monique Van der Made, Laura de Jongh, M.H. de Witte, J. 

Schreuder, C. Schoutens, Jeroen Leijdens (gebiedscoördinator), Huibert Knook, B. de 
Schutter, E. van Adrichem (WMO), T. Meerman, Dimph Rubbens, Ceciel Deijkers, Bas 
Remijn, Jan Willem Heesbeen, Wim de Vries, Pascal Rijnart 

Afwezig/afgemeld: Leon Langeweg, Bram Heijblom, Barbara, Goof, Ron, John, Karin 

 

1. Opening en welkom 
In 2019 was de ledenvergadering was niet zo druk bezocht, we zijn blij met de huidige opkomst! 
 

2. Vaststellen agenda 
Punt 5 en 6 zijn omgewisseld, in deze notulen aangepast. 
 

3. Ingekomen stukken en mededelingen 
- 
 

4. Voorstellen Jeroen Leijdens als nieuwe gebiedscoördinator  
Jeroen is gebiedscoördinator Fijnaart, Klundert, Standdaarbuiten, Haven en Buitengebied. Een 
belangrijke taak van deze functie bedraagt de vragen vanuit de tafels te koppelen met de juiste 
persoon binnen de gemeente. Jeroen is te bereiken via Jeroen.Leijdens@moerdijk.nl 
 
Mededeling: halverwege 2022 sessie is er een omgevingsvisie bijeenkomst geweest. Onder deze 
visie hangen omgevingsplannen. Deze gaan onder meer de bestemmingsplannen vervangen. 
Belangrijk!! Er worden straks keuzes in de plannen gemaakt, waar je als inwoners veel mee te 
maken krijgt. Medio februari-maart komt de vervolgstap van de eerste vergadering afgelopen 
jaar. Laat horen wat je er van vindt en alle ideeën als inwoner van het buitengebied. Het 
buitengebied is het overgrote gebied van Moerdijk, dus zeker van grote invloed dat inwoners zich 
laten horen. De uitnodiging en extra informatie staat/komt ook op gebiedsplannen. 
 

5. Jaarverslag presentatie door Laura 
Complimenten aan de secretaris, jaarverslag wordt met aanwezigen gedeeld via de mail samen 
met notulen. 
 

6. Financieel verslag door Ronald + verslag kascommissie 
De huidige bankkosten zijn nader te bekijken, omdat deze naar de mening van de 
penningsmeester aan de hoge kant zijn. . In 2022 is er klantonderzoek in rekening gebracht, hier 
wordt nog actie op ondernomen door de penningmeester. 
Momenteel zit er rond de €17.000 in kas. 

 
De kascommissie, bestaande uit de heren J.W. Heesbeen en P. Rijnart, heeft de boeken over het 
jaar 2021 gecontroleerd en hebben de penningmeester decharge verleend.  
De vergadering gaat akkoord. 
 
 
 

mailto:Jeroen.Leijdens@moerdijk.nl


 

2 
 

VERSLAG GEBIEDSTAFEL 

 
7. Presentatie huidige projecten 

Jan-Willem Heesbeen & Corrie Schouten – wandelroute Standdaarbuiten 
Jan-Willem en Corrie hebben de route gepresenteerd en de leden op de hoogte gebracht van de 
huidige situatie en actiepunten. De volgende vragen zijn gesteld; 
Jeroen: Oudendijk, Kreekdijk (Standaarbuiten) wordt volledig opnieuw ingericht door de 
gemeente. Daar is nu nog invloed op uit te oefenen hoe in te richten, omdat er niet direct 
gehandeld kan worden door Vleermuis vliegroutes. 
Tevens mogelijke koppelkansen nogmaals bekijken met bijv. Waterpoort, VVV Moerdijk, Karel 
Leenders (12 december lezing gehad). 
Jac Schreuder: Eventueel ook contact zoeken/koppelkansen bekijken met stadtafel Willemstad 
zoeken, omdat zij ook bezig zijn met fietspaden/fietsroutes.  
Jeroen ziet niet direct met Willemstad koppelkansen. Wel zal hij stadtafel Willemstad en 
gebiedstafel Buitengebied met elkaar koppelen over de routes van/tussen Willemstad en 
Standdaarbuiten. 
Huibert Knook: deze route had ook uit stadtafel Standdaarbuiten kunnen komen. Ook belangrijk 
aandachtspunt: zwerfafval en (honden)uitwerpselen, hoe daarmee om te gaan langs de routes. 
Jeroen reageert: losloopterreinen kernen zijn er wel, maar voor het buitengebied wordt/is dat 
‘vergeten’. Haalt hij nog een keer aan binnen de gemeente/bij het betreffende (project)team. 
Ceciel Deijkers: Zevenbergschen hoek heeft ook een wandelroute met bordjes over aanlijnen van 
honden, dat ging even goed, maar als het bordje weggewaaid is, wordt de vraag snel 
verwaarloosd. Of een bord dus de oplossing is, is te betwijfelen. Er zal wellicht continu 
gehandhaafd moeten worden. 
Monique(?): ZLTO is ook bezig geweest met info bordjes waarom honden niet op akkerranden 
mogen, etc., maar daar was toentertijd geen budget voor binnen de gemeente. Dit is dus niet 
verder uitgewerkt. 
 
Pascal Rijnart – voedselbos 
Pascal heeft een presentatie gegeven om de leden een idee over het voedselbos te geven. De 
volgende vragen zijn gesteld: 
Petra den Hollander: Er zijn plannen voor Tiny forest in Fijnaart bij de Druif. 
N.a.v. filmpje in presentatie: Bij Nijmegen zit er een voedselbos wie een nabij gelegen restaurant 
bevoorraad van verse groente. De chefkok komt zelf oogsten. Advies van deze eigenaar aan 
akkerbouwer, begin met 5% van je landbouwgrond. Binnen 3-5 jaar ontstaat er geen winst uit, 
maar over vijftien jaar levert het meer op dan heel je akkerbouw grond momenteel. 
Pascal: mogelijke kavels rondom Zevenbergen. O.a. de Achterdijk, achter de Zwaanhoeve, langs 
de huidige N-weg. 
Tiny Meerman: ga je snel dure landbouwgrond ‘opgeven’ voor voedselbos? Pascal hoopt meer 
boeren te kunnen overtuigen om het toch op een klein hoekje te starten. Voedselbos kan nog 
steeds ‘productie’ blijven, met machinaal oogsten ed.  
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Wim de Vries – Knotwilgen aanplanting langs buitenwegen 
De beplanting was medio 1850 veel rijker bedeelt in Moerdijk als dat het momenteel is. Het is 
ook belangrijk om de gebieden in de gaten te houden waar dit niet handig is vanwege bijv. 
schootvelden, akker-/weidevogels, etc. Knotwilgen zijn ‘makkelijk’ zelf aan te planen, wel moet je 
het onderhoud plannen en in het achterhoofd houden. 
Naar aanleiding van de presentatie en bovenstaande informatie zijn de volgende vragen gesteld: 
Huibert Knook: Is er contact met de natuurvereniging Drimmelen en Moerdijk? Huibert meent 
dat dit soort plannen daar ook al liggen, dus een goede suggestie om daar contact mee te 
zoeken. 
Bonnie de Schutter: Hoe ga je het onderhoud onderbrengen? Het is enorm kostbaar, zij is zelf 
eigenaar van perenboomgaard en geeft aan dat er niet eens aan Nederlandse werknemers te 
komen is om te plukken. Wim de V. geeft aan dat er momenteel een x aantal werkers actief zijn 
die snoeien. 
Thijs de Witte: Wellicht kan dit ook bij de gemeente weggezet worden. Als de gemeenschap 
meer bomen wilt, dan is het wellicht mogelijk dat de gemeente hierin ook faciliteert. 
 

8. Voorstel statutenwijziging 
Artikel 3 en 6: 
“externe” bestuursleden toelaten aan het bestuur (mogen wel in de kernen wonen) maar 
moeten aantoonbare expertise met het buitengebied hebben. Of eventueel een maximum aantal 
leden in het bestuur toelaten van buiten het buitengebied. 
Leden mogen wel bestuursleden benoemen woonachtig in de kernen, maar deze bestuursleden 
hebben geen stemrecht, omdat zij geen lid kunnen worden. 
De lidmaatschap voor leden blijft onveranderd, je wordt/bent alleen lid als je in het buitengebied 
woonachtig bent. 
 
Wim Rijnart en Monique van der Made gemachtigd om de statutenwijziging bij de notaris te 
ondertekenen namens het gehele bestuur. 
 

9. Aftreden bestuursleden 
Wim Rijnart – niet herkiesbaar (voorzitter) 
Ronald van de Stroom – niet herkiesbaar (penningsmeester) 
Laura de Jongh – niet herkiesbaar (secretaris) 
 
Monique heeft de aftredende leden bedankt. 
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10. Voordracht kandidaatsleden 
- Pascal Rijnart (woonachtig kern) – drijfveer achter voedselbos, enthousiast om het brede 

belang te dragen van het buitengebied. 
- Wim de Vries (woonachtig kern) – werkfunctie en hobby in het buitengebied, interesse in 

knotwilgen, uilen, akkervogels. 
- Bonnie de Schutter (woonachtig buitengebied) – woonachtig in het buitengebied van 

Heijningen woonachtig, thuis is er een fruitbedrijf. Bonnie heeft o.a. Waterpoort bezocht 
vanwege (brede) interesse. 

- Ceciel Deijkers (woonachtig buitengebied) – woonachtig in buitengebied van Zevenbergschen 
Hoek, interesse in natuur, hoveniersopleiding gedaan, heeft een wandelpad vlak bij huis/op 
eigen terrein, zet zich in voor 380 kV en leefbaarheid, akkerbouw bedrijf thuis.  

Alle kandidaten zijn unaniem gekozen door de aanwezige leden om toe te treden tot het bestuur. 
 

11. Rondvraag 
Tiny Meerman: Mark-verbinding, Fijnaart, Steenbergen, Dinteloord, is dit bekend binnen de 
gemeente/gebiedstafel? Vanuit Suikerfabriek zijn er natuurgelden ‘overgebleven’, hoe kan dit 
besteed gaan worden? Marty Braat en Katja binnen de gemeente weet hier heel veel van. Zelf 
gaat ze er ook nog eens achteraan in het nieuwe jaar. 
Ronald van der Stroom: Aan het Geopark Schelde Delta kan straks veel gekoppeld worden met 
de huidige toekomstplannen. 


